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Protokół Nr 4/15 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 4 lutego 2015 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Analiza funkcjonowania i finansowania oświaty na terenie gminy. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 907 a zakończyła o 1053. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena 

Garbacz, która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( na 5 

Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. IV. 

Informacje na temat funkcjonowania i finansowania oświaty na terenie gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

Przedłożone informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Po dyskusji i analizie przedstawionych materiałów Komisja wysunęła 

następujące propozycje w formie przyjętych wniosków: 

 

1). Włączyć Gminne Przedszkole Publiczne do Zespołu Szkół w Radomyślu nad 

Sanem. 

 



2).  Rozeznać pod względem prawnym możliwość rezygnacji nauczycieli na 

zasadzie dobrowolności z dodatku wiejskiego.   

 

3). Zobowiązać Wójta Gminy do przeprowadzenia rozmów z Dyrektorami Szkół 

i pracującymi nauczycielami, którzy nabyli prawo do świadczeń emerytalnych, a 

nie skorzystali z tych uprawnień w celu ewentualnego skorzystania z tych 

świadczeń.  
 

Ad. V. 

Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 


